
Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

K001 10 januari 2022 / 

ingekomen stukken / 

Gommeren / Prent

Wethouder Prent geeft aan dat 

Landschappen van Allure onderdeel 

zijn van de interim controle. Naar 

verwachting zijn eind februari de 

Steenbergse cijfers compleet. Zodra er 

meer duidelijkheid is de wijze van 

financiering komt de wethouder hierop 

terug.

De Provincie heeft uitstel voor de prestaties verleend tot 31 december 2022. De (financiële) verantwoording en rapportage moet op 1 april 2023 door 

de Provincie zijn ontvangen. Met de gemeente Bergen op Zoom is afgesproken dat zij haar financiële verantwoording (inclusief accountantsverklaring) 

half februari 2023 bij de gemeente Steenbergen aanlevert. De accountantsverklaring van de Steenbergse prestaties is half januari 2023 gereed. 

Omdat alle controles door dezelfde accountant, via dezelfde systematiek, worden uitgevoerd kan de afrondende verklaring over het gehele project op 

1 maart 2023 klaar zijn. De bestuurlijke afronding van het dossier vindt plaats in maart 2023, waarna het dossier voor 1 april 2023 aan de Provincie 

wordt toegezonden. 

Korte termijn toezeggingenlijst voor februari 2023



K038 14 juli 2022 / 

perspectiefnota / Huisman / 

Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan 

welke kosten door de gemeente 

worden gedragen in het kader van de 

realisatieovereenkomst hotel A4 en of 

dat de initiatiefnemer al aan de eerste 

termijn hebben betaald.

Het dossier is inmiddels weer opgepakt. Intern zijn we bezig met een andere analyse welke vervolgstappen we moeten nemen. Zodra dat mogelijk is 

informeren we de raad in de verdere stappen die het college wil ondernemen. 

K045 14 juli 2022 / 

perspectiefnota / Aben / 

Remery

De wethouder zegt toe na zijn 

werkbezoek aan de wijk Buiten de 

Veste een terugkoppeling te geven over 

de het doorvoeren van kleine 

aanpassingen om het veiliger te maken 

tot de ontsluiting is gerealiseerd. 

Op korte termijn komt STEM0167 met de resultaten van hun enquête. De knelpunten die hierin beschreven worden zullen nader bekeken worden 

door wethouder Remery en de verkeerskundigen. 

K075 5 oktober 2022 / vragen 

halfuur / Weerdenburg / 

Remery

De wethouder zegt toe uit te zoeken 

waarom de straatverlichting in de 

Hoogte en Burgemeester Catshoeklaan 

niet aan staat. 

K077 5 oktober 2022 / vragen 

halfuur / Caumo / Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of de 

brief die in april naar de bewoners 

achter de waterlinie verstuurd zou zijn 

daardwerkelijk verstuurd is. 

K082 20 oktober 2022 / 

vragenhalfuur / Huisman / 

Remery

De wethouder zegt toe de raad te 

informeren over de kap en herplant 

van de bomen aan de 

Heensedijk/Schansdijk

K085 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Feskens / 

Gommeren

De wethouder zegt toe ten aanzien van 

de evaluatie van het 

evenementenbeleid in januari de raad 

middels een raadsmededeling te 

informeren.

K086 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Huisman / 

Prent

De wethouder zegt toe na te gaan hoe 

de kengetallen rondom sport te 

raadplegen zijn.

Kengetallen rondom sport zijn te raadplegen via de website Sportenbewegenincijfers.nl. Op deze site is veel informatie te vinden over o.a. 

sportdeelname, beweegrichtlijnen, sportaccommodaties, werkgelegenheid in de sport, Sport op de kaart met daarin de stand van het Sportakkoord 

per gemeente en sportdeelname door mensen met een beperking. 

Bij ieder sportonderwerp kan op een landkaart de gemeente naar keus aangeklikt worden waarna via een pop-up scherm de informatie zichtbaar 

wordt.

Afgehandeld

K087 10 november 2022 / 

Weerdenburg / Baali

De wethouder zegt toe na het 

ontvangen van de verslagen van de 

kernbezoeken na te gaan of er eerder 

signalen zijn opgevangen over het 

ontbreken van de kerncoördinator en 

of we daarop moeten bijspringen.  

De gemeenteraad wordt conform afspraak in januari 2023 schriftelijk geïnformeerd.

K088 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Kouwen / 

Baali

De wethouder zegt toe om in december de 

raad schriftelijk te informeren middels een 

raadsmededeling over de eventuele 

gevolgen van het vervallen van de 

bouwvrijstelling rondom stikstof, naar 

aanleiding van een uitspraak van de Raad 

van State,  voor onze bouwprojecten. 

De raadsmededeling hierover is op 11 januari gedeeld met de gemeenteraad. Afgehandeld



K089 10 november 2022 / 

begroting 2023 / 

Weerdenburg / Remery

De wethouder zegt toe de 

opdrachtformulering voor de 

variantenstudie die intern of extern 

uitgezet gaat worden. 

K095 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Huisman / 

Baali

De wethouder zegt toe dat de raad een 

terugkoppeling krijgt over het gesprek 

rondom het Thomashuis evenals hoe 

dit soort initiatieven ondersteund 

worden. 

Met initiatiefnemers treden we altijd graag in overleg over de (on)mogelijkheden vanuit de gemeente om een dergelijke initiatief te ondersteunen. 

Onlangs heeft de wethouder met het Thomashuis gesproken waarin zij hun initiatief hebben toegelicht. 

In dit overleg hebben zij o.a. gevraagd naar de subsidiemogelijkheden, of de gemeente hen kan helpen bij het zoeken naar een geschikt pand en of 

we ze in contact kunnen brengen met relevante netwerken. Ambtelijk zal er een vervolggesprek plaatsvinden.

Afgehandeld

K096 6 december 2022 / 

vragenhalfuur / Huijbregts / 

Baali

De wethouder zegt toe in januari uit te 

leggen wat de stand van zaken is van 

het aangenomen amendement van 27 

februari 2022 m.b.t. 

gemeenschapshuis de Vossenburcht 

en een toelichting waarom het 

amendement nog niet uitgevoerd is. 

Er wordt in januari 2023 een raadsmededeling over dit onderwerp aan de raad voorgelegd. 

K100 7 december 2022 / 

woonwagenbeleid / diverse 

sprekers / Baali

De wethouder zegt toe nadere 

informatie te verstrekken over de 

financiële consequenties van 

gasloosbouwen op de 

woonwagencentra.

Deze informatie wordt door middel van een memo in januari 2023 aan de raad aangeboden. 

K101 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan  of 

dat van de reserve ook een 

begrotingspost gemaakt kan worden.

Dit is mogelijk, maar heeft niet onze voorkeur omdat de subsidieregeling ondersteuning energiekosten Steenbergen geen maximaal subsidieplafond 

kent.

Afgehandeld

K102 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat het accres direct gestort kan 

worden in het crisisfonds (en dus niet 

eerst via de algemene reserve). De heer 

Verbeek verzoekt tevens om het advies 

van de VNG hierover te ontvangen.

Het extra verwachte accres van de meicirculaire 2023 kan niet rechtstreeks gestort worden in het crisisfonds. In de tussenrapportage 2023 zal aan de 

raad worden voorgesteld om dit accres voor 2023 toe te voegen aan de reserve. Bijgaand vindt u de berichtgeving van de VNG omtrent het extra 

accres gemeentefonds 2023 voor de inflatiecorrectie 2022.

Afgehandeld

K103 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Van der Wegen, Kouwen, 

Huisman, Verbeek  / 

Gommeren

Gevraagd wordt of dat de resterende 

middelen uit het coronafonds eerst 

teruggestort dienen te worden in de 

algemene reserve, alvorens deze 

toegevoegd kunnen worden aan het 

crisisfonds.

Aan de raad wordt in het raadsvoorstel gevraagd in te stemmen om de reserve COVID-19 (steunfonds) om te zetten naar de reserve covid- en 

energiecrisisfonds. de reserve krijgt dus een andere naam en een ander doel. de beginstand van de reserve covid- en energiecrisisiis daarmee gelijk 

aan de stand van de reserve COVID-19. 

Als de raad hiermee akkoord gaat worden de resterende middelen niet eerst teruggestort naar de algemene reserve, maar blijven in de reserve staan. 

Afgehandeld

K104 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Huisman / Prent

De heer Huisman vraagt wat het 

verschil is tussen een tegemoetkoming 

en subsidie.

Onder subsidie wordt verstaan: de aanspraak op financiële middelen, door een bestuursorgaan verstrekt met het oog op bepaalde activiteiten van de 

aanvrager, anders dan als betaling voor aan het bestuursorgaan geleverde goederen of diensten (artikel 4:21, eerste lid van de Algemene wet 

bestuursrecht). 

Hieruit volgt dat bij subsidie sprake is van een bestedingsrichting. Van een tegemoetkoming is sprake indien niet aan genoemde elementen uit deze 

definitie wordt voldaan.

Afgehandeld



K105 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

De heer Verbeek vraagt of dat de 

overheadkosten zijn meegenomen bij 

de uitvoering van de diverse regelingen 

en hoeveel dit bedraagt.

Binnen onze organisatie is er momenteel geen capaciteit voor de uitvoering van de regelingen. Wij zijn uitgegaan van een extern uurtarief die hoort 

bij de werkzaamheden van de uitvoering van de regeling. Zodoende dat er geen overhead aan het tarief is toeberekend. 

Afgehandeld

K106 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

Het bedrag van 1 miljoen moet geleend 

worden. Is er nagedacht over de rente 

die hierover betaald moet worden en 

hoe deze meerjarig verwerkt wordt? 

Wat is hiervan het beleid?

Wij hebben vooralsnog voldoende liquiditeit binnen de gemeente Steenbergen om de bedragen van deze regelingen te betalen. Afgehandeld

K107 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

De wethouder zegt toe na te gaan om 

of dat het mogelijk is om voor de 

regelingen twee aparte reserves te 

vormen voor de TOF en voor 

maatschappelijke instellingen.

Het is mogelijk om twee aparte reserves te vormen voor deze twee regelingen. Het heeft niet onze voorkeur om dit te doen, omdat de 

subsidieregeling ondersteuning energiekosten Steenbergen geen subsidieplafond kent.

Afgehandeld

K108 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ diverse sprekers / 

Gommeren

De wethouder zegt toe voor de 

raadsvergadering een 

raadsmededeling te zullen doen 

toekomen over hoe het fonds van 1 

miljoen gevormd wordt.

Zie bijgaande memo Uitleg vorming reserve covid- en energiecrisisfonds Afgehandeld

K109 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Baali

De heer Verbeek vraagt naar de 

vermogenstoets bij het aanvragen van 

een bijstandsuitkering en de 

vermogenstoets voor 

energiecompensatie. Wat zijn de 

normen en waarom is het toetsing voor 

de bijstand strenger dan voor de 

energiecompensatie?

Het antwoord op deze vraag is al gegeven door de portefeuillehouder tijdens de oordeelsvormende vergadering Afgehandeld

K110 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Verbeek / Gommeren

De heer Verbeek gaat in op de 

oplopende schuldenlast van de 

gemeente, 35 miljoen in 2026. De 

wethouder zegt toe na te gaan wat het 

beleid is van aflossing van lening en 

hoe de rente betaald worden.

Wij hebben 1 lening van €25 miljoen lopen bij de Nederlanse Waterschap Bank (NWB). Wij lossen deze volgens een aflossingsschema lineair af en de 

rente is meegenomen in de lopende begroting 2023-2026. Als er nieuwe leningen worden afgesloten dan volgen wij het afgesproken 

aflossingsschema met de bank en nemen we de rente mee in de begroting. 

Afgehandeld

K111 16 januari 2023 / 

kwijtschelding belastingen / 

Van Es / Gommeren

De verordening treedt op 1 februari in 

werking. De heer Van Es vraagt of dat 

verzoeken voor kwijtschelding van 

januari meegenomen kunnen worden 

volgens de nieuwe verordening. De 

wethouder zegt toe na te gaan of dat 

dit mogelijk is.

Nog openstaande verzoeken kunnen niet meegenomen worden volgens de normen van de nieuwe verordening. Hiervoor blijven de oude normen 

van toepassing. Het idee achter de inwerkingtreding per februari 2023 is dat de nieuwe vermogensnorm pas van toepassing is op verzoeken die 

ontvangen worden als in februari de nieuwe aanslagen voor belastingjaar 2023 worden verzonden.

Voor de volledigheid zijn de nog af te handelen recente verzoeken bekeken. In de maand januari zijn slechts een aantal verzoeken om kwijtschelding 

ontvangen. In al deze gevallen hebben de mensen een dusdanig laag vermogen dat dat al onder de huidige normen ligt. Dat de nieuwe verhoogde 

vermogensnorm pas van toepassing is per februari 2023 heeft dus geen nadelige invloed op de nog openstaande verzoeken van januari. 

Afgehandeld



K112 18 januari 2023 / art40 

varkenshouderij / Lambers / 

Gommeren

De wethouder gaat na of dat de 

onderzoeksrapporten tbv de 

vergunningverlening voor de 

varkenshouderij bij De Heen ter 

informatie gedeeld kunnen worden 

met de raad.

De relevante informatie kan gedeeld worden met de raad. De documenten worden uiteraard wel geanonimiseerd. Afgehandeld

K113 18 januari 2023 / art40 

varkenshouderij / Verbeek / 

Gommeren

De heer Verbeek gaat in op de kwestie 

van de varkenshouderij Naalden in 

Bergen op Zoom en dat de gemeente 

vanwege onzorgvuldig handelen van 

de gemeenteraad in het ongelijk is 

gesteld. De wethouder gaat na in 

hoeverre deze kwestie van toepassing 

is voor Steenbergen en of dat de raad 

met voldoende onderbouwing een 

besluit kan nemen.

De situatie in Bergen op Zoom is anders dan bij de Van Haaftenweg. In de procedure bij Bergen op Zoom was er een verklaring van geen bedenkingen 

(afgekort vvgb) nodig van de raad omdat het gaat om een afwijking van het bestemmingsplan op basis van artikel 2.12 van de Wabo. In het geval van 

de Van Haaftenweg is dit niet van toepassing en daaraan gekoppeld wordt er ook geen vvgb gevraagd aan uw raad. 

Afgehandeld

K114 18 januari 2023 / 

vragenhalfuur / Maas / 

Gommeren

De wethouder zegt toe te informeren 

welke glastuinbouwbedrijven 

gasreductie hebben toegepast of het 

gas helemaal uit hebben gezet.

K115 18 januari 2023 / 

vragenhalfuur / Maas / 

Gommeren

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de vragen over de 

foodtruck in Nieuw-Vossemeer (vraag C 

- 23033)

K115 18 januari 2023 / 

vragenhalfuur / Lambers / 

Remery

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat er richtlijnen zijn verstrekt bij de 

gunning van het ecologisch maaibeleid 

welke onderaannemers betrokken 

mogen worden.

K116 18 januari 2023 / uitvoering 

entrees / Maas / Remery

De wethouder gaat na of dat bij de 

vervanging van de komborden voldaan 

wordt aan wat er in de motie is gesteld; 

namelijk: duurzame frames, uitingen 

van dorpswapens/dorpsvlaggen of de 

Brabantse Wal.

K117 18 januari 2023 / uitvoering 

entrees / Van der Wegen / 

Remery

De wethouder gaat op welke wijze de € 

50.000 voorbereidingskosten zijn 

verrekend.



K118 18 januari 2023 / uitvoering 

entrees / diverse sprekers / 

Remery

De wethouder zegt toe een 

raadsmededeling aan de raad te doen 

toekomen. Daarin zal een overzicht 

worden verstrekt van de 

werkzaamheden die nog gepland staan 

(op basis van reeds gemaakte 

afspraken) of kunnen komen te 

vervallen. Bij dit overzicht worden ook 

de kosten benoemd voor de nog 

geplande werkzaamheden of welk 

bedrag vrij komt te vallen. Daarbij 

wordt tevens duidelijk gemaakt 

hoeveel er bespaard wordt en waar 

deze middelen voor ingezet kunnen 

worden. 

K119 18 januari 2023 / 

ingekomen stukken / 

Lambers / Remery

Naar aanleiding van vraag: E-23021 - 

De wethouder zegt toe na te gaan of 

dat de energie-cadeaubonnenactie 

breder uitgezet kan worden, ook onder 

huiseigenaren.

K120 18 januari 2023 / 

ingekomen stukken / 

Lambers / Remery

Naar aanleiding van vraag: E-23022 - 

De wethouder zegt toe de vraag over 

de werving van de subsidieadviseur 

schriftelijk te beantwoorden.

K121 18 januari 2023 / 

ingekomen stukken / Hobo 

/ Remery

De wethouder gaat na wat de 

gemeente kan doen om de realisatie 

van het zonnepark De Eendracht te 

ondersteunen.

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

M001 24 februari 2022 / 

vragenhalfuur / Baali / 

Krook

De wethouder zegt toe de evaluatie 

met de Kredietbank eind 2022 met de 

raad te delen.

WZ

M002 19 mei 2022 / 

uitvoeringsplan 

schuldhulpverlening / 

Huisman / Krook

De wethouder zegt toe binnen een jaar 

met een overzicht te komen met 

termijnen waarbinnen deze 

problematiek wordt afgehandeld, 

zowel de termijn van intake als de 

beslistermijn van 8 weken. Doel 

hiervan is een gedegen voorstel van de 

ISD over het mogelijk terugbrengen 

van deze termijnen in de verordening. 

WZ

Middellange toezeggingenlijst voor februari 2023



M004 14 juli 2022 / 

perspectiefnota / Verbeek / 

Gommeren

De wethouder zegt toe in de 

infographic de informatie over de 

uitgaven en het eigen vermogen 

duidelijker weer te geven.

FIN

M005 20 oktober 2022 / energie 

en ruimte / Lambers / 

Remery

De wethouder zegt toe dat bij de 

perspectiefnota 2024 een plan van 

aanpak gereed zal zijn met welk 

tijdspad en maatregelen het college het 

vraagstuk omtrent energieneutraliteit 

zal bereiken. 

WWB/duurzaamheid

M006 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Huisman / 

Remery

De wethouder zegt toe de raad in 

februari te informeren over het gebruik 

van struikelstenen en of deze ook als 

herdenking voor oorlogsslachtoffers 

ingezet kunnen worden.    

Het herdenken van de gebeurtenissen uit de Tweede Wereldoorlog neemt een belangrijke plaats in binnen de Steenbergse samenleving. Zo worden 

herdenkingen steeds drukker bezocht. Verschillende verenigingen en stichtingen zijn hierbij betrokken. Wij hebben het initiatief genomen om op 

korte termijn al deze organisaties bij elkaar te brengen om twee vragen te bespreken: 1. Een gezamenlijk programma voor te bereiden voor de viering 

van 80 jaar bevrijding in 2024. 2. Hoe willen we herdenken in onze gemeente, wat kan meer, beter, anders. Hierbij stellen we ook het voorstel over de 

struikelstenen aan de orde. We willen graag horen hoe het werkveld hier tegenaan kijkt. Zoals de motie aangeeft is draagvlak immers onontbeerlijk. 

Deze consultatie van het werkveld zal eind februari, begin maart plaatsvinden. Het college zal daarna een reactie geven op de motie over de 

struikelstenen. 

WWB/Olav

M007 10 november 2022 / 

begroting 2023 / Lambers / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de raad te 

informeren in februari over de 

ontwikkeling van het centrumplan. 

Indien er op dat moment niks te 

melden valt zal dat ook benoemd 

worden

WWB/Erik

M008 6 december 2022 / 

belastingverordening / 

Weerdenburg en v.d. Spelt / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de raad 

regelmatig te informeren over de 

voortgang van behandeling van het 

belastingjaar door het Audit 

Committee 

M009 16 januari 2023 / crisisfonds 

/ Weerdenburg / 

Gommeren

De wethouder zegt toe voor de tweede 

tranche een nieuw besluit van de raad 

te vragen.

Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder

Toezegging Antwoord Afgehandeld

L001 5 oktober 2022 / artikel 40 

vragen woonwagencentrum 

/ Lambers / Baali

De wethouder zegt toe de raad 

periodiek - iedere drie maanden - te 

informeren over de voortgang van dit 

dossier. 

De raad heeft voor de besluitvormende vergadering van 15 december een voorstel ontvangen voor actualisatie van het beleid.

L002 16 januari 2022 / crisisfonds 

/ diverse sprekers / 

Gommeren

De wethouder zegt toe de raad iedere 

2 maanden te informeren over het 

verloop van het crisisfonds.

Lange termijntoezeggenlijst februari 2023


